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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2020/21:608 Den framtida a-kassan

Parternas förslag till ny arbetsrätt och omställning på svensk arbetsmarknad 
innehåller krav på att facken ska ta över a-kassorna. En utredning ska sjösättas 
under våren 2021, enligt LAS-överenskommelsen.  En grundplåt om 62 
miljarder kronor till en ”buffertfond” som parterna ska hantera är ett tydligt 
krav på regering och riksdag, samtidigt som skrivningar gör gällande att 
ersättningsnivåerna ska öka. Förslaget för tankarna till löntagarfondsdebatten 
på 1980-talet.

Mina frågor till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark är:

 

1. Kommer ministern att sjösätta en statlig utredning under våren för att ta fram 
förslag på en kollektivavtalad arbetslöshetsförsäkring?

2. Hur ska nivåerna i a-kassan regleras om a-kassan förs över till 
parterna/facket i enlighet med LAS-överenskommelsen, enligt ministerns 
uppfattning? 

3. Hur menar ministern att förslaget finansieras?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-30
Besvaras senast
2021-04-19


